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Dyskutowaliśmy na tematy społeczne Konkurs
piosenki

angielskiej

Uczniowie VII LO podczas debaty

Dnia 9 marca 2016 roku
w Pałacu Młodzieży w
Tarnowie, odbyła się
debata szkolna
pt."Państwo, prawo,
społeczeństwo,
obywatel" realizowana w
ramach projektu
"Bezpieczna szkoła -
bezpieczny uczeń".
Uczestnikami byli
reprezentanci każdej z
klas VII Liceum
Ogólnokształcącego w
Tarnowie. Dyskusję
prowadzili Mateusz Koza i
Radosław Mazurkiewicz. 

Podczas spotkania
młodzież VII LO
dyskutowała  o tym, po co
nam państwo, czy
państwo to my, jak dbać o
dobre imię państwa
polskiego, czy Polacy
przestrzegają prawa, co w
dzisiejszych czasach
znaczy być dobrym
patriotą, jak dzisiaj mogę
wpływać na kształt mojego
państwa i społeczeństwa,
jestem dumny z tego, że
jestem Polakiem, jestem
częścią społeczeństwa
obywatelskiego - co to
znaczy?

Część zagadnień
wzbudziła zagorzałą
dyskusję wśród
uczestników spotkania. Po
pytaniach: „Czy Polacy
przestrzegają prawa?” i
„Co sprawia, że można
kogoś nazwać złym czy
dobrym obywatelem?”
wywiązała się wymiana
myśli na temat przejawów
agresji wśród polskich
kibiców oraz tego, czy
broń powinna być legalna.
Po pytaniu „Co to znaczy
w dzisiejszych czasach
być patriotą?” młodzież

wyrażała swoje opinie  na
temat tego czy ludzie
wyjeżdżający za granicę
mogą być nazwani
patriotami. Zacięcie
dyskutowano też, czy
Polacy będący na
emigracji powinni mieć
prawo głosu podczas
wyborów i czy walka w
obronie ojczyzny podczas
wojny jest konieczna by
nazwać się patriotą.
Końcowe pytanie brzmiało
„Gdybyśmy mogli być
przez jeden dzień
prezydentem, co byśmy
zmienili?”. 

30 marca w naszej szkole
odbył się Konkurs
Piosenki Angielskiej. 
Wzięło w nim udział czworo
wokalistów i jeden zespół.
Według opinii publiczności
najlepszy występ należał do
Gabrieli Stypki z klasy 2b.
Natomiast jury pierwsze
miejsce przyznało zespołowi
uczniów z klasy 3d, drugie -
ulubienicy publiczności
Gabrieli Stypce, a trzecie -
Karolinie Średnickiej a klasy
2d.
Zwycięzcy będą
reprezentować naszą szkołę
w Międzyszkolnym
Konkursie Piosenki
Angielskiej, który odbędzie
się w IV LO.
Wszystkim uczestnikom
serdecznie gratulujemy!

Natalia Kołton, Ewa Biedroń,
klasa 2a

Fot. Karolina Skowron
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Dlaczego chciałaś
zostać
przewodniczącą?
To nie była łatwa
decyzja, ale
zdecydowałam się,
ponieważ uważam,
że nadaję się do tej
roli. Jestem
zorganizowana,
pilna, zawsze dążę
do celu, potrafię się
w coś zaangażować
i starannie to
wykonać. Uważam,
że to są cechy
odpowiednie dla
bycia
przewodnicząca
szkoły.
Co nowego
wniesiesz do
"Siódmego"?
Jeśli będę miała
możliwości to na
pewno chciałabym,
żeby nasza szkoła

i uczący sie w niej
uczniowie stanowili
jedną wielką rodziną.
To jest mój priorytet.
Jakie obowiązki Cię
czekają?
Czeka mnie bardzo
dużo obowiązków:
na pewno w jakimś
stopniu
przygotowanie
różnych
uroczystości,
reprezentowanie
szkoły, dużo spraw
organizacyjnych.
Czy czujesz się
bardziej doceniona 
w roli
przewodniczącej?
Czy czuję się
bardziej doceniona...
hmm, to trudne
pytanie, ale
doceniona to raczej
nie. Na pewno moje
plany wyborcze

docenili uczniowie i
zaufali mi, uwierzyli,
że mogę coś zrobić
dla szkoły.
Czy Twoje wyniki w
nauce mają jakieś
znaczenie? 
Chciałabym, aby
moje wyniki w nauce
były dobre, by udało
mi się pogodzić
naukę
z obowiązkami
związanymi z rolą
przewodniczącej.
Czy lubisz to co
robisz?
Lubię moją pracę w
roli przewodniczącej,
lubię robić cos dla
innych, sprawia mi to
przyjemność. 
Co pomogło Ci
wygrać?
Wydaje mi się, że
pomóc mogło mi
tylko opanowanie,

spokój i po prostu
oczekiwanie na
wyniki. Moje
przyjaciółki także
bardzo mnie
wspierały, pomagały
w przygotowaniach,
za co jestem im
bardzo wdzięczna.
Czy czujesz się
bardziej lubiana i
doceniana? 
Nie czuje się wcale
bardziej lubiana czy
doceniana, zwracam
tylko uwagę na swoją
pracę, a nie
rozpoznawalność.
Co zrobisz dla
uczniów?
Chciałabym zrobić
jak więcej,
oczywiście jeśli to
będzie możliwe.
Czy miewasz chwile
zwątpienia?
Nie będę ukrywać,

zdarzają sie czasem.
W szczególności
takie, że nie dam
rady albo że zawiodę
wszystkich, którzy
na mnie głosowali.
Jak czułaś się kiedy
dowiedziałaś się, że
zostałaś
przewodniczącą?
Nie docierało to do
mnie przez dłuższy
czas, że to ja
wygrałam wybory.
Minęło kilka dni aż
się oswoiłam z tym
faktem.
Czy będziesz
rozwiązywała
problemy uczniów?
Tak jak już
przedstawiałam w
swoim planie
wyborczym,
chciałabym założyć
komisję skarg, jeśli
będzie

taka możliwość, bo
to właśnie pokaże ze
jesteśmy jedną
wielką  rodziną i
jesteśmy w stanie
pomoc sobie w
trudnych sytuacjach
nawzajem.

Rozmawiały Laura
Ciochoń i Aleksandra
Wójcik z klasy 1b

. . .

Rozmowa z Natalią Klaper, nową przewodniczącą Samorządu Szkolnego

Chciałabym, by uczniowie byli wielką rodziną

. . .
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Wygrana
debata
z IV LO

Dyskutowaliśmy na tematy społeczne

Uczestnicy
zasugerowali wtedy, że
znieśliby podatki dla
młodych
przedsiębiorstw,
zmodyfikowali politykę
prorodzinną oraz
wybudowali nowe
ośrodki zdrowia
zwiększając tym
samym ilość miejsc
pracy.
Debata ta była świetną
okazją na wyrażenie
swojej opinii na temat
ważnych kwestii
dzisiejszego świata.
Uczestnicy wykazali
się dużą wiedzą na
temat poruszanych
problemów.
Najbardziej aktywni
podczas tej dyskusji
byli Patryk
Wojtanowicz, Jeremi
Serafin, Monika
Łabędź, Arkadiusz

Mruk i Adrianna
Furmańska.
Na zakończenie
szkolnej debaty
uczniowie napisali test
poświęcony tematyce:
państwo, prawo,
społeczeństwo,
obywatel. Odpowiadali
m.in. na pytania: czym
jest naród, jakie są
zasady otrzymania
obywatelstwa, jakie są
polskie barwy
narodowe, jakie prawa i
obowiązki obywatela
zapisano w
konstytucji. 
Wszystkim
uczestnikom
dziękujemy za
zaangażowanie.

Magdalena Przeklasa,
Gabriela Duszyńska,
klasa 2a

.

.

. .

11 marca drużyna
"Siódmego"
uczestniczyła w
trzeciej w tym roku
debacie Tarnowskiej
Ligi Debatanckiej.
Tym razem
zmierzyliśmy się z IV
Liceum Ogólnokształcącym. 
Dyskutowaliśmy o tym, czy "lepszy
jest wróbel w garści niż gołąb na
dachu".

Po zaciętej rywalizacji
pokonaliśmy IV LO
kilkunastoma
punktami. To była
jednak ostatnia debata
naszej drużyny w
tegorocznym sezonie
TLD. W grupie D, w
której pojedynkowały
się: VII LO, V LO, IV
LO oraz Szkoła
Szczepanika, to
właśnie ta ostatnia
będzie walczyć dalej o
finał mając na swoim
koncie wszystkie
wygrane debaty. 
Po raz ostatni
reprezentowali
"Siódme" Mateusz
Koza i Radek
Mazurkiewicz, 
a ponadto: Jagoda
Stachura, Ola
Skirzyńska, Klaudia
Kieć i Karolina Kozioł.
Gratulacje dla drużyny!

Fot. Karolina Skowron

Fot. Karolina Skowron

Fot. Karolina Skowron Fot. Karolina Skowron
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16 marca odbył się
Przegląd Talentów
VII LO. Prezentacje
uczniów odbyły się
w kinie "Marzenie".
Uczniowie pokazali
się od najlepszej
strony i udowodnili, że
naprawdę posiadają
liczne talenty.
Zaprezentowało się
czternastu uczniów:
wokaliści, tancerze,
aktorzy oraz osoby
z innymi pasjami.

Widowni najbardziej
spodobali się:
Sebastian Solarz z 3b
ze swoją prezentacją
o jeździe na
deskorolce - było to
coś innego, nowego.
Zachwyt wzbudziła
też Ewa Cieśla z 3d,
która wykonała
piosenkę Amy
Winehouse,
poruszając nią całą
widownię. Michał
Trytko z 3b również

wzbudził wiele emocji
przedstawiając swoją
pasję - taniec
towarzyski. Nie mógł
jej zaprezentować na
żywo, dlatego
przygotował
prezentację
multimedialną.
Uczestnicy zostali
nagrodzeni gromkimi
brawami
oraz dyplomami.
Nasza szkoła otwarta
jest na tego typu

imprezy dlatego
mamy nadzieję, że w
przyszłym roku
będzie więcej
chętnych.

Aleksandra Basta,
klasa 2a

Uczestnicy Przeglądu Talentów

.

6. Przegląd Talentów VII Liceum Ogólnokształcącego
Wszyscy zaprezentowali się świetnie

Fot. Paulina Ryba

.
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Na konferencji prasowej 
Karpackiego Wyścigu Kurierów

9 marca z klasą 1 b
mieliśmy okazję
uczestniczyć w
konferencji prasowej,
która odbyła się w
tarnowskim Ratuszu.
Dotyczyła ona 33.
Karpackiego
Wyścigu Kurierów,
który odbędzie się w
dniach 28 kwietnia –
3 maja. Jego trasa
prowadzić będzie
przez trzy kraje:
Węgry, Słowację i
Polskę.
Udaliśmy się na
konferencję, aby
dobrze przyjrzeć się
pracy dziennikarzy, ale
również po to, aby
poznać bliżej historię
tego wydarzenia.
Karpacki Wyścig
Kurierów jest to
największy kolarski
wyścig etapowy dla
zawodników do lat 23
w Europie Środkowej.
Po raz pierwszy odbył
się on w 1975 r. W tym
roku będzie to 7.
edycja wyścigu po
jego reaktywacji.

Podczas w Ratuszu
spotkania mówiono jak
ważna jest współpraca
między krajami i
wspólne tworzenie
przyszłości.
Wspominali o tym
goście m.in. prezydent
Tarnowa Roman
Ciepiela,
wicemarszałek
Małopolski Stanisław
Sorys, czy konsul
generalna Węgier
Adrienne Kormendi.
Natomiast Marek
Kosicki prezes
Małopolskiego
Związku Kolarskiego
omówił etapy
tegorocznej edycji
wyścigu. Rywalizacja
rozpocznie się na
Węgrzech od bardzo
krótkiej, 3 km krasy w
pagórkowatych
terenach Veszprem. W
kolejnym dniu kolarze
zmierzą się ze 150 km
trasą z Veszprem do
Papy, później z
Trencianske Teplice
do Srara Bystrica,

następnie z Jabłonki
do Ciężkowic, a na
sam koniec po
pokonaniu
największych
trudności, z jakimi
będą się musieli
zmierzyć kolarze,
wyścig swój zakończą
na trasie z Niecieczy
do Tarnowa.
Była to pierwsza
konferencja prasowa,
w jakiem miałam
okazję uczestniczyć i
bardzo mnie to
wydarzenie
zainteresowało. Było to
bardzo ciekawe
doświadczenie i
możliwość obejrzenia
na żywo jak
przygotowywane i
realizowane są
profesjonalne
spotkania medialne.

Aleksandra Dragan,
klasa 1b

Laura, Ola i Owca Karpacka

Konferencja prasowa w Ratuszu

Uczniowie klasy 1b... ... na konferencji w Ratuszu

Fot. Arch. VII LO

Fot. Arch. VII LO

Fot. Arch. VII LO Fot. Arch. VII LO
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Piłka ręczna to moja pasja
Jesteś całkiem
dobrym piłkarzem
ręcznym. Jak
zacząłeś swoją
przygodę z tym
sportem?
W trzeciej klasie
szkoły podstawowej
uczęszczałem na
treningi szkolnej
drużyny, a w czwartej
wstąpiłem do
amatorskiej drużyny
sportowej MKS PM
Tarnów.
Co Cię skłoniło do
rozpoczęcia
treningów piłki
ręcznej?
Na samym początku
trenowałem, żeby
uzyskać ocenę
celującą z lekcji
wychowania
fizycznego. Po
pewnym czasie
spodobało mi się to

i ta dyscyplina stała
się moją pasją.
Na jakiej pozycji
grasz na boisku?
W Kadrze Małopolski
występowałem na
lewym skrzydle,
natomiast w klubie
gram także na pozycji
środkowego
rozgrywającego.
Czy możesz się
poszczycić jakimiś
osiągnięciami?
Tak. Wraz z kadrą, w
której grałem
zdobyliśmy pierwsze
miejsce na
Ogólnopolskiej
Olimpiadzie Młodzieży
w Łodzi w 2015 r.,
razem z Pałacem
Młodzieży zdobyliśmy
brązowy medal na
Mistrzostwach Polski
Młodzików. Na
międzynarodowym

turnieju "Kempa Cup"
wraz z drużyną
zajęliśmy drugie
miejsce. Otrzymałem
również nagrodę dla
najlepszego lewo
skrzydłowego. Rok
później zdobyliśmy
srebrny medal na
Międzynarodowym
Turnieju "Lajkonik
Cup" w Krakowie. W
czerwcu 2015 r.
wywalczyliśmy
siódme miejsce na
Mistrzostwach Polski
Juniorów Młodszych.
Niesamowite, z całą
pewnością jesteś
zaangażowany w to
co robisz. Nie
myślałeś kiedyś o
zmianie klubu?
Dostałem propozycję
przejścia do klubu
PGE Stal Mielec oraz
byłem na testach

w drużynie Cracovii
Kraków, lecz nie
zdecydowałem się na
przejście do tych
klubów.
Kto jest twoim
sportowym idolem?
Lewo skrzydłowy
reprezentant Niemiec
- Uwe Gensheimer.
Bardzo dziękuję za
rozmowę i życzę
dalszych sukcesów
w karierze.

Rozmawiał Wiktor
Kutrzuba, klasa 1b 

.

. .

Arch. O. Budzika

Fot. Arch. O. Budzika Fot. Archiwum O. Budzika
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Zabytki Tarnowa oczami
Anglika 

Nie da się zaprzeczyć
oczywistemu faktowi,
że japońska kultura
coraz bardziej
upowszechnia się w
innych krajach, a w
szczególności wśród
młodych ludzi.
Powszechnie panuje
jednak przekonanie, że
anime to strata czasu i
dziecinada. Co
wartościowego mogą
wnieść do naszego
życia "chińskie
bajeczki" ? 
A podobno nie ocenia
się książki po okładce.
Ludzie są płytcy,
wypowiadają się na
tematy, o których tak
naprawdę nie mają
zielonego pojęcia.
Zastanawiam się, co

chcą osiągnąć swoim
zachowaniem? Może
dla jednych to tylko
pstrokate, infantylne
obrazki, w których
występują
rozczochrane postacie
z oczami na pół
twarzy, jednak dla
innych stanowią one
niemal wzorce
postępowania. 
Anime to nie tylko
kreskówka, to sztuka
przekazywana w
prostszej postaci.
Opowiada o
poświęceniu,
odwadze, miłości,
prawdziwej przyjaźni i
życiu. Fabuła pozwala
choć na chwilę
oderwać się od szarej
rutyny i przenieść

w zupełnie inny
wymiar - piękny, choć
nie zawsze
pozbawiony cierpienia.
Poznajemy bohaterów
o nietypowych
charakterach, którzy z
odcinka na odcinek
 coraz bardziej nas
intrygują. Dlatego też,
zanim zaczniecie
bezpodstawnie
krytykować anime i
jego fanów,
przeanalizujcie czy
aby na pewno
"chińskie bajeczki" to
marnowanie czasu? A
może okaże się, że są
one bardziej
wartościowe, niż
uwielbiane przez
wszystkich seriale?

29 marca klasa 2a w
ramach lekcji języka
angielskiego
przygotowywała
projekt edukacyjny
pt.: "Zabytki Tarnowa
widziane oczami
Anglika". 
Zbierając potrzebne
informacje, udaliśmy
się do Centrum
Informacji
Turystycznej,

gdzie wysłuchaliśmy
wykładu na temat
oprowadzania po
Tarnowie
angielskojęzycznych
grup turystycznych.
Następnie spacerując
po mieście
tworzyliśmy w języku
angielskim przewodnik
dla turystów. 
Efekty naszej pracy
będzie

można zobaczyć w
najbliższym czasie na
korytarzach
szkolnych. 
Paulina Pintatara,
Arkadiusz Mruk, 
klasa 2a

.

Uczniowie w Informacji TurystycznejW marcu w naszej szkole obchodziliśmy święto
matematyki. Z tej okazji zorganizowano liczne konkursy,
m.in.konkurs plastyczny promujący matematykę.

Felieton Kingi Nalepy 
z klasy 1b

Anime - nie myślmy 
o postaciach 
z wielkimi oczami 
tak stereotypowo

K. Nalepa

.

.

.
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